
Goedendag, 
  

Hierbij mijn inbreng voor de startnotitie voor de inbreng van het prinses beatrixplein. Veel is al 
besproken heb ik gelezen in de documentatie, maar dit zijn de punten waar wij als toekomstige 
bewoners het meeste belang aan hechten: 

  

•       Meer parkeergelegenheid bij de winkels en vooral deze overzichtelijk maken. Het is nu 
erg krap en mensen parkeren onoverzichtelijk wat voor gevaarlijke situaties zorgt. 
Bijvoorbeeld ondergrondse parkeergarage. 

•       Een groter en gevarieerder winkelaanbod, denk ook aan speciaalzaken, bloemenzaken, 
slager, bakker, drogisterij, Hema, slijterij etc 

•       Een grotere Dekamarkt met een uitgebreider assortiment 

•       Een tweede supermarkt, denk hierbij aan Albert Heijn (of Jumbo). Er komt wel een AH bij 
de schipholweg in de buurt (in de planning) maar bijna alle AH supermarkten zitten in 
Haarlem West, waardoor er te weinig aanbod is in Oost. De Dekamarkt heeft hier een 
monopolypositie en er is naar mijn mening zeker ruimte en wens voor een AH op het prinses 
Beatrixplein of anders bv een Jumbo. 

•       Een geldautomaat, deze zijn er te weinig in de buurt 

•       Horeca gelegenheden/bar/ijssalon/broodjeszaak etc en eventueel terrasjes. Hier leent 
Haarlem zich uitstekend voor en is een gemis in Haarlem Oost. Als we de buurt willen 
“opknappen” en laten aansluiten bij de rest van Haarlem is dit zeker gewenst 

•       Ruimte voor bijvoorbeeld een wekelijkse kleine markt met streekproducten 

•       Nieuwe uitstraling/bouw. Niet teveel hoogbouw. Vooral het hele plein gezelliger maken. 
Nu is het onaantrekkelijk en onoverzichtelijk. Dit “degradeert” de buurt, zeker nu er veel 
nette nieuwbouw is in heel haarlem oost 

•       Meer groen, zowel rond het plein als in de rest van het gebied. Denk aan meer 
bomen/beplanting/bloembakken. Mooie paden waar ouderen vanuit het Reinaldapark ook 
makkelijk naar het plein kunnen lopen 

•       Goede en overzichtelijke verbinding voor zowel auto’s/fietsers/voetgangers en het OV. 
Bushalte bij het plein behouden en meer paden aanleggen zodat een minder gevaarlijke 
situatie ontstaat en het plein goed bereikbaar is voor iedereen 

•       Verbetering van de weg, nu heel veel hobbels, onoverzichtelijk waar je kunt fietsen en 
ook de zebrapaden kunnen verbeterd worden. 

•       Eventueel sportgelegenheden bv buitentoestellen  

•       Speeltuin in de buurt voor kinderen 
  
Mocht u nog vragen hebben dan hoor ik dit graag. 
Alvast bedankt voor de mogelijkheid tot inbreng en ik wens u een fijne dag. 
  
Met vriendelijke groet, 
Marinda van den Hoed 
 


